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Fortsatt förtroende? 

 

Det är inte första gången medlemmar ur styrelsen för Borås Energi och Miljö AB agerat utanför sina 
befogenheter och mot gällande lagstiftning. I samband med ett av de tidigare tillfällena föreslog 
Sverigedemokraterna att ansvarsfrihet inte skulle beviljas till den ytterst ansvariga i Borås Energi och 
Miljö AB som följd. Detta var något som övriga partier inte ställde sig bakom, utan gav vederbörande 
förnyat förtroende. Nu har liknande situation uppstått igen, varvid jag önskar svar från 
kommunstyrelsens ordförande tillika styrelseordförande för moderbolaget Borås Stadshus AB, Ulf 
Olsson (S). 

 

Har Ulf Olsson (S) som avsikt att professionalisera bolagsstyrelserna i Borås Stad? 

Har Ulf Olsson (S) fortsatt förtroende för styrelsen i Borås Energi och Miljö AB? 

Avser Ulf Olsson (S) vidta några åtgärder till följd av att bolagsstyrelsen inte efterlevt gällande 
lagstiftning? 

 

 

 

 

För Sverigedemokraterna, 

 

 

Andreas Exner (SD) 
Kommunalråd  
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